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Afskaffelse af Hurtigskak rating 
Hurtigskakrating er p.t. udsat for en del kritik, der primært bunder i, at tallene ikke er 
tidssvarende. Der spilles og rates for få turneringer. Det samme gælder i bund og grund også 
lynskak.  
 

1. 6hk forslår derfor, at man afskaffer hurtigskakrating og lynskakrating og bruger 
spillerens aktuelle ratingtal også i hurtig- og lynskak. 
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